
PROTOKOL Nr XXXVII2014 

z Obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Kotull 


odbytych w dniu 24 marca 2014r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 13°° a zakonczyly siy 0 godz. 1420. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 14 radnych, to jest 93% og6lnego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porzqdek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXXVI Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2014 rok. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wyodrybnienie w budzecie 

Gminy Kotun srodk6w stanowi,!cych fundusz solecki. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie Podjycie uchwaly zmieniaj,!cej uchwaly 

w sprawie podzialu Gminy Kotun na obwody glosowania i ustalenia ich 
numer6w, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Programu opieki nad zwierzytami 
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomnosci zwierz'!t na terenie Gminy 
Kotun w 2014 roku. 

8. 	 Podjycie uchwaly uchylaj,!cej uchwaly w sprawie wylapywania bezdomnych 
zwierz'!t na terenie Gminy Kotun oraz dalszym postypowaniu z nimi. 

9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyst,!pienia Gminy Kotun do partnerskiego 
projektu systemowego pn." Wyr6wnywanie szans edukacyjnych uczni6w 
poprzez dodatkowe zajycia rozwijaj,!ce kompetencje kluczowe - Moja 
przyszlosc" realizowanego przez Samorz'!d Wojew6dztwa Mazowieckiego. 

1 O.Informacja Przewodnicz,!cego Rady 

I1.Dyskusja i wolne wnioski 

12.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

13.Zamkniycie Obrad XXXVI Sesji Rady Gminy 


Adl 
Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXXVI Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego lana Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 
Gminy Barbary lonsk,!, Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, sohys6w 
i radnych. 



Ad pkt 2 
Przewodniczqca Rady w porozumieniu z W 6jtem poprosila 0 wlqczenie do porzqdku 
obrad dzisiejszej sesji projektu uchwaly w sprawie przystqpienia Gminy Kotun do 
partnerskiego projektu systemowego pn." Wyr6wnywanie szans edukacyjnych 
uczni6w poprzez dodatkowe zajycia rozwijajqce kompetencje kluczowe - Moja 
przyszlose" realizowanego przez Samorzqd Wojew6dztwa Mazowieckiego. 

- Sekretarz Gminy Slawomir Smolak wyjasnil, ze trzy nasze szkoly: Zeliszew 
Podkoscielny, Gimnazjum w Kotuniu oraz SP w Cisiu-Zagrudziu zlozyly 
wnioski pomocowe w konkursie na dodatkowe zajycia dla swoich uczni6w. 
Projekt zaklada, ze partnerem w tych przedsiywziyciach powinien bye organ 
prowadzqcy szkoly, czyli Gmina Kotun. Wnioski byly zlozone w poniedzialek 
17 marca, czyli juz po wyslaniu materia16w na sesjy. W chwili obecnej nie rna 
zaplanowanego terminu kolejnej sesji a uchwala taka powinna zostae podjyta 
jeszcze przed podpisaniem umowy partnerskiej. Dlatego tez W6jt poprosil 
Przewodniczqcq Rady, aby na dzisiejszej sesji mogla ona bye rozpatrzona. 

- Radna Teresa Brusniak zapytala, jakie zajycia dodatkowe mogq bye 

prowadzone w tym projekcie. 


- Sekretarz Gminy wyjasnil, ze dodatkowe godziny zajye powinny bye 
przeznaczone na przedmioty, kt6re majq wplyw na poprawy wynik6w 
sprawdzian6w koncowych w szkolach podstawowych, egzamin6w koncowych 
w gimnazjach oraz na zajycia z doradztwa zawodowego. 

- Radna Teresa Brusniak zapytala dalej, kto bydzie prowadzil w szkolach te 
zaJycla. 

- Sekretarz Gminy wyjasnil, ze zajycia te prowadzone bydq przez nauczycieli 
przedmiotowych pracujqcych w tych szkolach. 

Wiycej wniosk6w nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady poddala wniosek pod glosowanie. 

Wniosek zostal przyjyty jednoglosnie /za-14/ w glosowaniujawnym. 


Nastypnie Przewodniczqca Rady poinformowala, ze wprowadzony wlasnie pod 

obrady sesji projekt uchwaly bydzie rozpatrywany w porzqdku obrad pod nr 9. 

Dotychczasowe punkty 9, 10, 11, 12 zostanq om6wione odpowiednio jako punkty 

10, 11, 12, 13. 


Ad pkt 3 

W6jt poinformowal radnych 0 swej dzialalnosci miydzy sesjami: 


1. 	 W pierwszej kolejnosci W6jt przedstawil i powital na dzisiejszej sesji nowego 
Sohysa wsi Nowa Dqbr6wka Pana Kazimierza Kowalczyka. 

2. 	 Zlozylismy wniosek 0 platnose za modemizacjy swietlic wiejskich 
w Sosnowem i Nowej Dqbr6wce. Okazalo siy, ze pracownik Urzydu 
Marszalkowskiego przeterminowal naszq umowy i w chwili obecnej czekamy, 



na decyzjy Marszalka 0 terminie wyplaty naszych wnioskowanych srodkow. 
Mamy obietnicy, ze srodki te zostanq nam wyplacone w mozliwie szybkim 
terminie. 

3. 	 Zostal juz ogloszony przetarg na sprzedaz naszego skladowiska odpadow 
komunalnych. lest duze zainteresowanie tym skladowiskiem. lednak nie mamy 
pewnosci, czy zostanie ono sprzedane w pierwszym przetargu ze wzglydu na 
jego wysokq wartosc, wskazanq przeciez przez uprawnionego rzeczoznawcy. 
Dopiero w dniu otwarcia ofert bydzie wiadomo, czy sprzedamy je w 
pierwszym terminie. 

4. 	 Dzisiaj odbyl siy przetarg na sprzedaz 4 zbiomikow wodnych 
zdemontowanych w modemizowanej stacji uzdatniania wody w Kotuniu. 

5. 	 Otwarto takze oferty przetargowe na zwir oraz tluczen do utwardzenia naszych 
drog gminnych. W wiykszosci Sq to materialy do modemizacji drog 
wskazanych we wnioskach funduszu soleckiego. Uczestniczyli w nim firmy 
z naszego terenu, ale takZe firmy z okolic Radomia. Nie zostal on jeszcze 
rozstrzygniyty, poniewaz w tej chwili pracownicy sprawdzajq zlozone oferty. 
Zaraz po podpisaniu umowy z wylonionym wykonawcq bydzie mozna 
rozpoczqC naprawy drog gminnym, zgodnie ze wskazaniami Rad Soleckich. 

6. 	 Odbyl siy takze przetarg na wydzierzawienie lokalu "po Emilce". 
7. 	 Dzierzawcy chcq otworzyc w nim przedszkole prywatne. 
8. 	 Dostalismy zawiadomienie z Naczelnego Sqdu Administracyjnego 

w Warszawie, ze Pan Robert Szlendak zlozyl do niego zazalenie na wyrok 
Wojewodzkiego Sqdu Administracyjnego w sprawie uchylenia uchwaly 
o likwidacji Szkoly Podstawowej w Broszkowie. 

9. 	 W dniu 28 lutego na Sesji Rady Powiatu Siedleckiego odebral puchar dla 
Gminy Kotun za zajycie II miejsca we wspolzawodnictwie Ludowych 
Zespolow Sportowych na terenie Powiatu Siedleckiego. lak zwykle I miejsce 
zajyla Gmina Siedlce, natomiast III miejsce przypadlo po raz kolejny Gminie 
Skorzec. Juz na uroczystosci rozdania pucharow Wojt Gminy Skorzec 
"odgrazal siy", ze w nastypnym roku nas przescignq. Zatem j est to takZe sygnal 
dla naszych druzyn LZS, aby nie ustqpili miejsca w tym wspolzawodnictwie. 

10.Uczestniczyl w rozmowach z Panem Marszalkiem Wojewodztwa 
Mazowieckiego Adamem Struzikiem na temat inwestycji planowanych na 
terenie naszego powiatu. luz wiemy, ze w Siedlcach przy przebudowie ulicy 
Kilinskiego w obrybie torow kolejowych, na terenach kolejowych oraz obok 
dworca PKP powstanie centrum przesiadkowe dla pasazerow zarowno PKP jak 
rowniez PKS-u, MPK i przewoznikow prywatnych. 

11. Wniosek w sprawie wywalczenia kar umownych od wykonawcy kanalizacji 
sanitamej nie umar! smierciq naturalnq. Razem z pracownikiem urzydu 
Tomaszem Gaworkiem bylismy u mecenasa, ktory prowadzi naszq sprawy 
i dostarczylismy my wszystkie niezbydne dokumenty, 0 ktore poprosil sqd 
w Lublinie. Miejmy nadziejy, ze na wyrok nie bydziemy musieli dlugo czekac 
i ze bydzie on dla naszej Gminy korzystny. 

-	 Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy firmy, ktore korzystajq w tej chwili 



z naszego skladowiska placq. nam za to. 
- W6jt potwierdzil. Jest umowa sporzq.dzona na tq. okolicznosc i bydzie ona 

trwala do momentu sprzedazy skladowiska. Oczywiscie umowa okresla takze 
odplatnosc za korzystanie z naszego skladowiska. Firma obslugujq.ca wyw6z 
naszych odpad6w wydzierzawila czysc naszego skladowiska pod punkt 
przeladunkowy. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Ad pkt 4 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 

Gminy zostal przygotowany poniewaz zwiykszyly siy jego dochody i wydatki. 

Budzet wzr6sl 0 kwoty 154.626 zl zar6wno po stronie dochod6w jak i dodatk6w. 

Szczeg6lowe objasnienia zmian w budzecie przedstawia uzasadnienie do uchwaly. 

Projekt tej uchwaly zostal szczeg6lowo om6wiony na Komisji Budzetu i Finans6w, 

kt6ra odbyla siy bezposrednio przed sesjq.. Jednak jeSli radni chcq. zadac pytania na 

temat tego projektu uchwaly, to obecna na sesji Pani Skarbnik odpowie na nie. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVII254/2014 w sprawie 

zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5 

W6jt wyjasnil, ze w okresie pomiydzy wysylkq. material6w na dzisiejszq. sesjq. 

a dniem sesji zmienila siy ustawa 0 funduszu soleckim. Przeslany Panstwu radnym 

projekt uchwaly zostal sporzq.dzony wedlug obowiq.zujq.cej na ten czas ustawy. 

W tej chwili od 20 marca obowiq.zuje nowa uchwala 0 funduszu soleckim i dlatego 

przekazano Panstwu w dniu dzisiejszym nowy projekt uchwaly. Opr6cz podstawy 

prawnej uchwaly zmienil siy takze zapis dotyczq.cy funkcjonowania funduszu 

soleckiego. Juz radni nie muszq. corocznie podejmowac uchwal 0 wyodrybnieniu 

funduszu soleckiego. Podjyta dzisiaj uchwala 0 jego wyodrybnieniu bydzie 

obowiq.zywala w stosunku do wszystkich nastypnych budzet6w az do momentu 

podjycia decyzji Rady 0 niewyodrybnianiu srodk6w na fundusz solecki. Projekt tej 

uchwaly takze otrzymal pozytywnq. opiniy Komisji Budzetu i Finans6w. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVII255/2014 w sprawie 

wyrazenia zgody na wyodrybnienie w budzecie Gminy Kotun srodk6w stanowiq.cych 

fundusz solecki. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze w uchwale z ubieglego roku, w kt6rej zostaly 

okreSlone granice i numery obwod6w glosowaniajako siedziby Obwodowej Komisji 


http:Przewodniczq.ca
http:dotyczq.cy
http:Przewodniczq.ca
http:obslugujq.ca


Wyborczej Nr 6 wskazano Szkoly Podstawow,! w Broszkowie. W chwili obecnej 
szkola tajuz nie funkcjonuje ajej pomieszczenia nie spelniaj,!juz wymagan, aby 
moglo odbye siy tam glosowanie. Potrzeba jest zatem ustalenia nowej siedziby tej 
obwodowej komisji wyborczej. Takie czynnosci mog,! bye dokonane na 45 dni przed 
terminem wyborow. Na 25 maja zaplanowano wybory do Parlamentu Europejskiego, 
zatem na dzisiejszej sesji nalezy ustalie now'! siedziby obwodowej komisji 
wyborczej. Na projekcie uchwaly widnieje propozycja, aby siedzib,! komisji byla 
remiza asp w Broszkowie. Jednak bardzo wielu mieszkancow tego obwodu 
sugerowalo, aby siedziba tej komisji byla w swietlicy wiejskiej w Gryzowie. 
Jest to lokal po niedawnym remoncie i na pewno bardziej odpowiada warunkom 
lokalowym na siedziby komisji. Jednak samodzielnie nie chce podejmowae tej 
decyzji. Poprosil zebranych zeby wypowiedzieli siy w tej kwestii. Jesli wiykszose 
zgromadzonych orzeknie, ze siedzib,! komisji powinna bye swietlica w Gryzowie, 
to wprowadzi on w tej czysci projektu uchwaly swoj,! autopoprawky. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze dobrym pomyslem jest ten, aby 
lokal wyborczy umiejscowiono w niedawno wyremontowanej swietlicy w 
Gryzowie. Jest to lokal ogrzewany z dostypem do internetu i bydzie jak 
najbardziej odpowiadal wymogom powagi wyborow. Remiza w Broszkowie 
jest budynkiem nieremontowanym i na pewno nie jest wyposazona jak 
swietlica w Gryzowie. 
Radny Kazimierz Chrosciel zaprzeczyl, jakoby remiza w Broszkowie nie 
spelniala wymogow na lokal wyborczy. ad zawsze obwodowa komisja 
wyborcza byla w Broszkowie i jest ona w odpowiedniej odleglosci dla 
wszystkich wyborcow. W ubieglym roku radni zamknyli szkoly w Broszkowie, 
teraz chc,! chc,! jeszcze zabrae nam lokal wyborczy. Zaprotestowal przeciwko 
takiemu projektowi. 

- Radny Michal Adamczyk stwierdzil, ze juz na poprzedniej rozmowie na temat 
lokali wyborczych byla propozycja, aby lokal wyborczy przeniese do 
Gryzowa. Jednak wtedy ustalono, ze dopoki istnieje szkola w Broszkowie, to 
nie nalezy tego zmieniae. W chwili obecnej jednak szkoly juz nie rna a 
swietlica w Gryzowie jest lepiej wyposazona i rna lepszy standard niz remiza 
asp w Broszkowie. 
Sohys wsi Gryzow Justyna Kleszko stwierdzila, ze jako mieszkanka Gryzowa 
chcialaby, aby glosowanie odbywalo siy w jej wsi. Co prawda mieszkancy 
przyzwyczaili siy juz do tego, ze na kazde glosowanie trzebajechae do 
Broszkowa. J ednak prawd,! jest, ze nasza swietlica jest odpowiedniej szym 
miejscem na lokal wyborczy. Pozostawia jednak t'! kwestiy dla radnych. 

Wiycej wnioskow nie zgloszono. 

Przewodnicz'!ca Rady stwierdzila, ze jest wiele glosow za swietlic,! w Gryzowie. 

Zatem, aby Wojtowi odpowiedziee na pytanie w jakim miejscu nalezy umiescie lokal 

wyborczy proponuje poddae pod glosowanie oba lokale. Najdalej id'!cym wnioskiem 

jest, aby lokal znajdowal siy w Gryzowie. Zatem, kto z Panstwa radnych jest za tym, 




aby wybrac Gryz6w na siedziby komisji - proszy 0 podniesienie ryki. 

Za wskazaniem swietlicy w Gryzowie opowiedzialo siy 8 radnych. Przewodnicz,!ca 

Rady odst,!pila od dalszego pytania, stwierdzaj,!c, ze glos 8 radnych to wiycej niz 

polowa uczestnicz,!cych w dzisiejszych obradach - zatem Pan W6jt powinien teraz 

podj,!c decyzjy 0 ewentualnej autopoprawce w projekcie uchwaly. 


W 6jt Slawomir Adamiak poprosil radnych 0 naniesienie autupoprawki do 

przedstawionego projektu uchwaly i w miejsce wyraz6w "Remiza OSP Broszk6w 

28A" wstawic wyrazy "Swietlica wiejska Gryz6w 48". 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXVII256/2014 zmieniaj,!cej uchwaly w sprawie podzialu Gminy Kotun na 

obwody glosowania i ustalenia ich numer6w, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glos6w Iza-7, przeciw-O, wstrzymalo siy-7I 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7 

W6jt Gminy wyjasnil, ze jak co roku Gminy musz'! ustalac zasady opieki nad 

zwierzytami bezpanskimi. Taki tez program zostal na ten rok ustalony i zaopiniowany 

przez odpowiednie sluzby. W programie tym dol,!czono takze przepisy dotycz'!ce 

zapobieganiu bezdomnosci zwierz'!t na terenie naszej gminy, kt6re to wczesniej 

okreslone byly odrybn,! uchwal,!. Wobec powyzszego nastypny projekt uchwaly 

bydzie m6wil 0 wygaszeniu wczesniej obowi,!zuj,!cego prawa w tym zakresie 

i wycofaniu jej z obrotu prawnego. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVII257/2014 w sprawie 

przyjycia Programu opieki nad zwierzytami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomnosci zwierz'!t na terenie Gminy Kotun w 2014 roku. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVII258/2014 uchylaj,!c,! 

uchwaly w sprawie wylapywania bezdomnych zwierz'!t na terenie Gminy Kotun oraz 

dalszym postypowaniu z nimi. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-141 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 

W6jt wyjasnil, ze we wczesniejszym punkcie sesji Sekretarz Gminy om6wil kolejny 

projekt uchwaly. lednakjesli byd,!jeszcze pytania, to odpowie na nie. 




Uwag ani pytan nie zgloszono. 

PrzewodniczClca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVII259/2014 w sprawie 

przystClpienia Gminy Kotun do partnerskiego projektu systemowego pn. 

"Wyr6wnanie szans edukacyjnych uczni6w poprzez dodatkowe zajycia rozwijajClce 

kompetencje kluczowe - Moja przyszlosc" realizowanego przez SamorzCld 

Wojew6dztwa Mazowieckiego. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-141 w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 10 

PrzewodniczClca Rady Anita Drabarek przypomniala radnym, ze 30 kwietnia mija 

termin zlozenia przez nich oswiadczen majCltkowych. Z materialami na dzisiejszCl 

sesjy otrzymaliscie Panstwo druki oswiadczen. Nastypnie odczytala tresc 

podziykowan Kierownictwa Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kotuniu dla 

radnych, za ich indywidualne wsparcie finansowe organizacj i choinki dla dzieci 

podopiecznych GOPS. 


Ad pkt 11 
Radny powiatowy Jan Kuc zapytal W6jta, czy posunyla siy sprawa remontu 
szkoly w Bojmiu. Bo jesli chodzi 0 dokumenty projektowe to wiadomo, ze 
wymagajCl one odpowiednio dlugiego czasu. Z tego co wie, to sCl trudnosci 
z odnalezieniem dokumentacji z remontu tej szkoly. 
W6jt wyjasnil, ze rzeczywiscie nie udalo siy ustalic miejsca, gdzie bylaby 
dokumentacja w wczesniejszej rozbudowy tej szkoly. Wiadomo juz, ze ani 
u nas ani w szkole jej nie mao 

- Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze w takim przypadku nie ma na co 
dluzej czekac i jej szukac. Nalezy zlecic inwentaryzacjy budowlanCl tego 
budynku i rozpoczClC planowanie remontu. Do wakacji nie zostalo juz wiele 
czasu. 
Radna Barbara Plichta stwierdzila, ze jest zaskoczona tym, ze w urzydzie nie 
mozna odnalezc dokument6w z budowy nowej czysci szkoly w Bojmiu. 
Nie odbyla siy ona tak dawno, a przeciez dokumenty takie majCl znacznie 
dluzszy okres przechowywania niz ten czas. 

- W6jt wyjasnil, ze po przeprowadzonym juz remoncie tej szkoly dokumentacja 
ta prawdopodobnie byla wypozyczana nastypnemu projektantowi. Jednak on 
twierdzi, ze naszej dokumentacji nie mao My natomiast wiemy, ze u nas jej 
takze nie mao 

- Radna Barbara Plichta zauwazyla, ze dokumenty budowlane wytwarzane sCl 
w trzech egzemplarzach, to jakis z nich powinien istniec. Nie do pomyslenia 
jest, aby wszystkie one zginyly. 
W 6jt wyjasnil, ze juz zwr6cil siy do Starostwa Powiatowego w Siedlcach, do 
oddzialu budownictwa 0 pomoc w tej sprawie. 

- Radny Antoni Chojecki zapytal, co z remontem Osrodka Zdrowia w Bojmiu. 
Kiedy bydzie on wykonywany i w jakim zakresie. 

- W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze ustalil z Dyrektorem ZOZ-u sprawy 



przyszlego remontu osrodka w Bojmiu. Dyrektor umowil siy tak, ze jak tylko 
bydzie mial srodki na wspolfinansowanie tej inwestycj i, to umowi siy ze mn'! 
na rozmowy. Do tej pory takiej rozmowy nie zaproponowal. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy prawd,! jest, ze wszystkie silniki 
elektryczne dzialaj,!ce przy przydomowych oczyszczalniach sciekow maj,! byc 
wymlemone. 

- Kierownik ZGK w Kotuniu Bogdan Kuc stwierdzil, ze nic mu na ten temat nie 
wiadomo. Na razie przygl,!damy siy ich dzialaniu i nie mamy na dzien 
dzisiejszy odpowiedzi, co jest przyczyn,! zlego dzialania tych oczyszczalni. 
Oczywiscie czysciowo sami uzytkownicy winni S,! ich awarii, poniewaz 
wrzucaj'! do nich rzeczy ktorych nie powinno siy wrzucac do kanalizacji. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal zatem Kierownika ZGK, czy uwaza on t'! 
informacjy za plotky. 
Kierownik ZGK potwierdzil, uznaje t'! informacjy za plotky. 
Soltys wsi Polaki Elzbieta Marchel wyrazila obawy, czy obserwuj,!c 
dotychczasowe dzialanie tych oczyszczalni, to interesem mieszkancow bydzie 
pozniejsze przejycie ich na wlasnosc. 

- Kierownik Bogdan Kuc stwierdzil, ze to juz nie jest do niego pytanie tylko do 
wladz gminy, bo to oni S,! ich wlascicielami. lednak gdyby jemu ktos dawal tak 
drogi sprzyt, przy tak malym wkladzie wlasnym, to nad czym tu siy 
zastanawiac. 

- Soltys wsi Polaki Elzbieta Marchel kontynuuj,!c swoje wyst,!pienie zapytala, 
co z kosztami za energiy elektryczn,!, czy jakos byd,! one zwracane. 

- Kierownik ZGK wyjasnil, ze oplaty te na pewno S,! znacznie nizsze niz cena 
jak,! zaplaciliby za odprowadzenie sciekow do kanalizacji. 
Soltys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski zapytal, co z odpadami takimi jak 
wersalki, sedesy, tapczany, opony. Dlaczego ci, co zabieraj,! od nas smieci nie 
mog,! tego zabierac. 
Kierownik Bogdan Kuc wyjasnil, ze odpady 0 ktorych wspomnial soltys S,! 
odbierane od mieszkancow i s,! w tej sprawie odpowiednie ogloszenia. Trzeba 
je tylko przeczytac. 

- Soltys wsi Ryczyca kontynuuj,!c swoje wyst,!pienie stwierdzil, ze w innych 
gminach jest tak, ze mieszkancy wystawiaj,! je razem z innymi smieciami i S,! 
one odbierane przez t'! sam,! firmy, co zabiera od nich odpady. 
Dlaczego w naszej gminie zawsze jest inaczej niz w innych. 
Kierownik ZGK przypomnial, ze nasza uchwala dotycz'!ca odbioru odpadow 
od mieszkancow zostala tak skonstruowana, ze firma odbieraj,!ca od 
mieszkancow odpady nie moze odbierac elektrosmieci i odpadow 
wielkogabarytowych. 

Wiycej wolnych wnioskow ani glosow w dyskusji nie bylo. 



Ad pkt 12 

Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie Iza-14/. 


Ad pkt 13 

Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz,!ca Rady Gminy Anita Drabarek 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 

XXXVI Sesji Rady Gminy Koturl. 



